
Zápis
z XrL schůze shromáždění SVJ Dvorského ?0. konané dne 23. 1$. 2022

l}Zaháiení- prezence * plné moci - omlrrvy

Po přivítání všech účastníku byly předseďotlpřevzaty plné moci, opravňující delegcvané ke
všem právním úkonům a od účastnílcri byla podepsána prezenčni listina, Po vyhodnocení
účasti byla výborern SVJ konstatováno, že schůze je usnašeníschopná, Schůze shromáždění
bylo přítomno 15 vla§tniků se spoluvlastnickým podilem 74105/790ECI, což ie 93,71%l ze
1aa% vlastníků

2}seznámení s programem sehůze

Předseda přečetl pťogíam schůze, zveřejn.étý na pozvánce.

3}Návrh a volbLřídícího schůze a také zapisovatele.

Z plénabyl rravržen pan .Iiří CECAVA. jako řídící schťrze a Rotnana STREDÁKOVÁ, jako
zapisovatelka. Tato volba byla všemi přítomnými vlastrríky i zplrrornocněnýrni osobarni
sc}rválerra, Pr'íloha č. 2,

4)Celková rÝše Fondu oprav ke dni 30. 9. 2022

Pan předseda nás seznárnil na XII. schůzi shromážděrrí SVJ s výší Fondu oprav ke 30.9.2022,
která k totrruto dni činiia 727.299,38Kč Příloha č. 3.

S)Informace. iak pokračuie wtvoření nového energetického štítku

Po několika nrěsícíclr nám konečrrě přeclal ing. Kulíšek od odbor-Lr životního prostř,edí ÚUČ
v)ipracovaný lrový energetický štítek. Nor,ý energetický štítek pro náš dťrm byl paneln
přeclsedou př,edložerr k rrahlédnutí. Bude vyvěšerr v každénr l,chodě našeho domu.

ó)Dopis SBD Mír všem předsedům SYJ

Parr předseda sezrrárnil schůzi shromáždění se zněním dopisl,t SBD Mír r,šetrr pŤedsedům SVJ
k projedrrárrí. V tornto dopise nás předsedkyně inforrrruje o nutnosti zvýšení cldnrěny ( rrebyla
tlpravena celý,clr 9 rokťl a od té doby se mnolré zrněrrilo ), ažádá společenství o sotrliias s

rravýšením odměny správce zapráce, které pro nás <1ělají a to o 25,- Kč lbyt lměs, bez DPH
od 1. 1.2023 arovtiěž se schválerrínr valorizace odměny správce o intlační koel]rcient
(starrovený ČSÚ ;, a to 1. 1.2024.
Všichni přítomni r,lastníci tuto skutečnost berott rra vědorrrí a tento předložerrý návrlr o

zvýšení odnrěny pro Správce SBD Mír v obou bodeclr ( valorizace pťo příští období od
1 ,L,2024 ) - iednomyslně schvaluií Příloha 4.

7)co se během dobv od minulé schůze udáIo

V tornto období byly provederry v celén donrě ( i na chodbách ) opravy a set"ízení všech oken
a dvei,í ve r,šecir b;,tech rrejen proto, že to bylo po 9 letech potřeba, ale lrlavně proto. ab_v rrárn

teplo zbytečně neodcházelo verr. To r,še kvťili ťrsporánr energie, kteráie drres ( pro každélro )
velmi dralrá. Rclvněž b,vly vynrěněny na c*rodbách žárovky za šeti,ivé. Pan předsecla vy21,3i
všeclrny účastrríky shrornáždění k šetř,ení energií ve společnýclr prostoráclr. Ne aby si
netozsr,ěcovali když potřebují, ale aby nezapotninali zlrastrout když odcbáze.ii. Musíme to
všichni rrakonec zaplatit !!!

Příloha č. 1.



8)Seznámení vlastnjků g prqplacení odmě4 podle smlouw o DPP za rok 2022
za_práci přeyi{žně na našem pozemku -zahradě. která ie součástí naši uemovitosúi.

Výbor SVJ přediožilna schůzi XII. shromažděrn ke schválení odměny zapráci na smlouvy o
DPP pro ty vlastníky, kteří se po celý rak2a22 podíleli na údržbě našeho pozemku (opravách
zaYtzení, údržbě zeleně, nátěrech zařizeni, sázeni astříhžnl stromků, keřů, pravidelné údržbě
chodníků, úpravě zelených ploch - hnojení, sběr šišek a sekání trávy. Rovněž pravidelná
údtžba naších záhonů, jejich pletí, sběr a poté rytí, čištění sběrné kanallzačnt soustavy, atd.

vízýkazy práce )

Na těclrto pracích se podíleli tito pracovníci:

Paní HOVORKOVÁ Danuše
Paní STREoÁrOriÁ Romana
Paní AMBnoŽOvÁ Blanka
Parr AMBROŽ Ondřei
Parrí CECAVOVÁ Ltldnrila
Pan MAYER Bohuslav
Paní KROUPOVÁ Marie

CELKEM

Pro rokv 2023 a 2024 budou siednány smlouvy o DPP na:

2, 000.- Kč
1. 500.- Kč
2, 500._ Kč
4. 000,- Kč
5, 500.- Kč
2. 000.- Kč
1. 500._ Kč

19. 000,- Kč

Odměny podle smiuv o DPP byly všemi zúčastněrrÝmi iednomyslně odsouhlaseny.

Rovněž pro roky 7023 a2024 bylo schváleno uzavření smluv o DPP všemi zúčastněnými
vlastníky iednomyslně. Příloha č. 5

9)Revize spalinovÝch cest - kornínů a kontrola těsnosti na co u nlynových srlotř,etličů v
kažtlé domácnosti dne l0. 10. 2022

Palr předseda rrás irrfbrnroval o prťrběhu revize u komínťl a př,edarré zptávě * r,šechrry splriují
požadavky
Př,i korrtrole rr plyrrových spotřebičů - předárra zpráva o r.,šech spotřebičích - všechny splňují
požadavky podle norem.

l 0)Diskuse. návrhy. závěr

Na návrh z pIéna bude ještě r, tomto roce objecirrárro vyčištění všech rýn na střeše od rrečistot
ještě z nlinulých období.

únia clomu a choclníku
Sekárrí trár,y, zimní ťrklid
Udržbář,ské práce tra doně

A další poclle potřeb,v...

V Brně 23. I0.2022

Zápis provedla: Romana Stredáková

- paní CECAVOVÁ Lrrdnrila
- pan AI\4BROŽ Ondřej
- pan CECAVA Jiří ( 4. 000,- Kč/ nrěs )

jt"zt,lr{_J

předseda SVJ

Zápís zkontroloval a se zápisem soulrlasí
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